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a r m a n m e l i . i r

تنها داور کشتی ایران در 
المپیک، ۵۰۰ یورو گرفت!

ایسنا: محمد مصلایی پور تنها داور کشتی 
ایران در المپیــک توکیــو با وجود عملکرد 
درخشان خود در این رویداد بزرگ، حتی یکبار 
هم از سوی مسئولان مورد تقدیر قرار نگرفت. 
ایران در  المپیکی کشتی  مصلایی پور داور 
جریان ۷ روز رقابت های کشتی المپیک توکیو، 
قضاوت های بسیار خوبی داشت . وی در المپیک 
توکیو دیدارهای بسیار مهمی را قضاوت کرد، تا 
جایی که ۴ مبارزه برای کسب مدال برنز و ۳ مبارزه 
در مرحله نیمه نهایی و تعداد زیادی کشتی در 
مراحل مقدماتی را قضاوت کرد. در شرایطی که 
مسئولان فدراسیون کشتی رایزنی های زیادی را 
برای جلب کمک های مالی مسئولان سیاسی و 
ورزشی به کشتی گیران انجام دادند و مسئولان 
استانی نیز پاداش های زیادی را به ورزشکاران 
اهدا کردند، داور المپیکی ایران تنها ۵۰۰ یورو 
پیش از اعزام از کمیته المپیک که مختص به 
تمامی نفرات اعزامی بود دریافت کرد. این داور 
یزدی پس از بازگشت از المپیک نه تنها هیچ 
پاداشی نگرفت، حتی یک لوح تقدیر نیز از کمیته 
المپیک، فدراسیون کشتی، وزارت ورزش یا 

مسئولان ورزش استان یزد نیز دریافت نکرد! 

خارجازمستطیلسبز

 برکناری»سولسشایر« 
از »یونایتد« 

باشگاه منچستریونایتد دیروز )یکشنبه( با 
انتشار بیانیه ای اعلام کرد با توافقی دوجانبه 
قرارداد اولگنار سولسشایر را فسخ کرده و 
به طوررسمی به همکاری اش با این مربی نروژی 
پایان داد. منچستریونایتد شنبه شب در هفته 
دوازدهم لیگ برتر انگلیس با نتیجه ۴ بر یک 
مغلوب میزبان خود واتفورد پایین جدولی شد 
تا پنجمین شکست خود در هفت بازی اخیر 
لیگ برتری را تجربه کند و همین شکست کافی 
بود تا کاسه صبر مدیران باشگاه لبریز شود و او 
را کنار بگذارند. سولسشایر که در ماه دسامبر 
2۰18 جانشین ژوزه مورینیو در منچستریونایتد 
شد، در این مدت باعث پیشرفت هایی در این 
تیم شد اما نتایج و عملکرد این تیم نشان داد که 
شیاطین سرخ هنوز قادر به رقابت با تیم هایی 
همچون چلسی، منچسترسیتی و لیورپول نیست. 
این مربی ۴8 ساله در این مدت در 168 بازی 
هدایت من یونایتد را برعهده داشت و آمار 91 برد، 
۳۷ تساوی و ۴۰ باخت را از خود برجای گذاشت.

دیـــدگــاه

پنج هفته از رقابت های لیگ برتر گذشته و به نظرم تیم ضعیفی 
در این فصل نداریم و برتری ها در لحظه ها رخ می دهد. تیم هایی 
که در جزئیات بهتر عمل می کنند برای کسب پیروزی شرایط 
بهتری دارند. دوندگی زیادی بازیکنان باعث محدودشدن فضاها و 
فشرده شدن سازمان دفاعی شده است. در این میان کیفیت زمین ها 
رکن مهمی برای ارائه بازی های بهتر است، چون زمین خوب به کار 
ترکیبی و بالارفتن سرعت بازی کمک می کند. بازیکنان از خلاقیت 
خود بهره می برند و استراتژی ها و برنامه های متنوع برای رسیدن 
به گل اجرایی می شود. متاسفانه بیشتر زمین ها فاقد کیفیت 
مطلوب هستند و با بهترین خودرو هم نمی توان در بزرگراهی 
که دست انداز و چاله چوله داشته باشد رانندگی پرسرعت کرد و 
ناچار به کاهش شدید سرعت می شوید. بازی های لیگ هم روی 
زمین های بی کیفیت فاقد جذابیت است. آلومینیوم اراک با حضور 
رسول خطیبی روی نیمکت این تیم صدرنشین است.  خطیبی 
بیشتر بازیکنانی را جذب کرده که سرعت و دوندگی مطلوبی 
دارند. در فوتبال روز دنیا روی این موضوع حساب ویژه ای بازشده 
و به عنوان مثال در بازی بارسلونا مقابل اسپانیول، ژاوی بیشتر به 
مهره های جوان میدان داد. مهم ترین اصل برای موفقیت در فوتبال 
برخورداری از آمادگی روانی مطلوب و تمرکز کافی است تا بتوان 
روی سه اصل دیگر که آمادگی فیزیکی، تکنیک و تاکتیک است 
برنامه ریزی کرد. البته که در سنین 9 تا 1۴ سال باید تکنیک و 
تاکتیک را به فوتبالیست ها آموزش داد تا آنها با فراگیری دقیق 
این دو اصل در سنین بالاتر بتوانند به راحتی آموزش های لازم را 
برای یادگیری استراتژی های مختلف فرا بگیرند. پرسپولیس سه 
مهره اصلی خود را در این فصل از دست داد. جایگزین هایی برای 
احمد نوراللهی، محمدحسین کنعانی زادگان و شهریار مغانلو جذب 
شده اند اما کیفیت آنها در حد بازیکنان جدا شده نیست. مصدومیت 
برخی بازیکنان کلیدی تیم هم در سوختن امتیازات تاثیر داشته 
است. با گذشت زمان احتمال آنکه شرایط به سود پرسپولیس 
تغییر کند بسیار زیاد است. سپاهان فصل گذشته خط حمله بسیار 
آماده ای داشت و کمی در این فصل با مشکل فقر گلزنی مواجه شده 
است. البته این مساله برای بسیاری تیم های دیگر هم رخ داده و 
به نظرم در هفته های آینده شرایط تیم های مدعی بهتر می شود. 
استقلال هم در جزئیات کمی مشکل دارد و هنوز هماهنگی لازم 
میان بازیکنان قدیمی و جدید این تیم ایجاد نشده است. بدون شک 
در پایان هفته پنجم چهره مدعیان قهرمانی شناسایی نمی شود. 
تیم هایی مانند پرسپولیس، استقلال، سپاهان و تراکتور هواداران 
پرتوقعی دارند که با قهرمانی و کسب سهمیه لیگ قهرمانان آسیا 
قانع می شوند. برای همین هزینه های زیادی می شود تا در بالای 
جدول باقی بمانند و پاسخ انتظارات داده شود. تیم هایی مانند 
آلومینیوم، گل گهر، پیکان و ذوب آهن در قالب شخصیت آنها کسب 
عنوان قهرمانی دیده نمی شود و نهایتا سهمیه کسب کنند. در مورد 
تراکتور هم باید گفت از زمان آمدن محمدرضا زنوزی در کسوت 
مالک باشگاه اعتماد به کادرفنی زمان کوتاهی دارد و برای آینده 
زونیمیر سولدو شرایط خوبی را ترسیم نمی کنم اگرچه آرزوی 
قلبی ام موفقیت تراکتور است اما بستر لازم برای این مربی کروات 

فراهم نشده است. 

 فوتبال داخلی 

آرمان ملی: جواد نکونام سرمربی فولاد به سایت این باشگاه 
گفت: به لحاظ نتایج دیدارهای دیگر، هفته خیلی خوبی برای 
فولاد بود، اما می خواهم بگویم بهترین اتفاق هفته برای فوتبال 
ایران حضور تماشاگران در بازی استقلال - نساجی بود. این 
اتفاق باید ادامه  داشته باشد و ما منتظریم درهای ورزشگاه 
فولاد در بازی خانگی بعدی به روی هواداران مان باز شود و 
آنها را در کنارمان داشته باشیم. فکر می کنم در دو فصل اخیر 
نام فولاد بیشتر از هر نام دیگری در فوتبال ایران تداعی کننده 
کلمه »تیم« بود. ما یک تیم هستیم، باهم پیروز می شویم و باهم 
شکست می خوریم. در کنار هم اشتباه می کنیم، در کنار هم یاد 

می گیریم و در کنار هم پیشرفت می کنیم.
 

در لیگ برتر، تیم ضعیفی نداریم!  وحید شمسایی، بازیکن سابق تیم ملی فوتسال 
کشورمان در خصوص لیگ برتر فوتسال، وضعیت 
داوری این رقابت ها، انتخاب سرمربی تیم ملی و 
رئیس کمیته فوتسال فدراسیون فوتبال کشورمان 

صحبت کرد. 
 درباره رقابت های لیگ برتر چه نظری 

دارید؟
 وضعیت لیگ برتر امسال بسیار خوب است. 
به غیر از ۴ تیم اول جدول که برای قهرمانی 
تلاش می کنند، ۵ تیم انتهای جدول هم برای 
سقوط نکردن، بازی می کنند. »گیتی« موفق 
شد بیشتر بازیکنان فصل گذشته خود را حفظ 
کند و در کنار آنها هم ۴ بازیکن خوب دیگر به 
این تیم اضافه شده اند. مس سونگون، سن ایچ 
ساوه، مقاومت البرز و کراپ الوند هر کدام موفق 
شدند نتایج بسیار خوبی در رقابت های لیگ برتر 

کسب کنند.
 سطــح داوری ها را چگــونه ارزیابی 

می کنید؟
 به نظر من داوران ما در رقابت های لیگ در 
برخورد با تیم ها مماشات می کنند. برای مثال 
علیرضا صمیمی، دروازه بان تیم ملی در مسابقات 
جام جهانی برابر آمریکا یک اشتباه سهوی مرتکب 
شد که داور بلافاصله او را از زمین مسابقه اخراج 
کرد. همین اتفاق برای صمیمی در لیگ برتر افتاد، 
اما داور او را اخراج نکرد. یا در بازی با قزاقستان 
محمد شجری، بازیکن قزاقستان از زمین بازی 
اخراج شد؛ اما زمانی که همین اتفاق در لیگ برتر 
افتاد داور هیچ واکنشی نشان نداد. دلیل آن هم این 
است که داوران در لیگ با تیم ها مماشات می کنند. 
 وضعیت انتخاب سرمربی تیم ملی به 

کجا رسید؟
 ناظم الشریعه تا اسفند و قبل از مسابقات 
جام ملت های آسیا با تیم ملی قرارداد دارد. او 
برای تیم ملی زحمت زیادی کشیده است. در هر 
صورت فدراسیون فوتبال صاحب اختیار است و 
من نمی خواهم راجع به این موضوع اظهارنظری 
کنم. فقط می توانم بگویم که اگر قرار باشد کسی 
به عنوان سرمربی روی نیمکت تیم ملی بنشیند، 
باید نسلی که در این تیم حضور دارد را تغییر داده 
تا عملکرد ملی پوشان در مسابقات آینده بهتر شود.
 نظر شما  درباره انتخاب رئیس کمیته 

فوتسال چیست؟
به نظر من رئیس آینده کمیته فوتسال باید 
فردی اقتصادی باشد تا در مواقعی که فوتسال 
به مشکل برخورد، بتواند این کمیته را به خوبی 
سروسامان دهد. در هر صورت امیدوارم به 
جایگاهی که فوتسال قبلا بوده است، دوباره 

برگردیم..

گفــتوگــو
وحید شمسایی: 

 رئیس کمیته فوتسال 
 باید فردی 

اقتصادی باشد

محمدنصرتی
کارشناس فوتبال   

مدافع پیشین تیم فوتبال پرسپولیس گفت، یحیی 
گل محمدی دنبال آزمایش کردن یک سیستم جدید در 
این تیم است و باید به کادرفنی سرخپوشان زمان لازم داده 
شود. محسن بنگر اظهارداشت: به هرحال پرسپولیس پنج 
فصل پیاپی قهرمان ایران شده است و همه انتظار دارند 
که این روند ادامه پیدا کند و پرسپولیس بازی های خوبی 
انجام دهد. فکر می کنم در حال حاضر مهمترین موضوع به 
مسائل مدیریتی مربوط است و بازیکنان و کادرفنی هم به 

نوعی بلاتکلیف هستند. این خیلی خنده دار است که یکی از 
بزرگ ترین باشگاه های آسیا مدیرعامل ندارد و نمی دانم چرا 
وزارت ورزش مدیرعامل و هیات مدیره پرسپولیس را مشخص 
نمی کند. مدافع پیشین تیم فوتبال پرسپولیس در ادامه 
تاکیدکرد: فاصله پرسپولیس با صدرجدول فقط سه امتیاز 
است و هنوز این تیم چیزی را از دست نداده، ولی آنچه اهمیت 
دارد این است که هرچه زودتر تکلیف مدیریت این باشگاه 
مشخص شود. اگر از آن بالا نمی خواهند که این تیم دوباره 

قهرمان شود بهتر است که خیلی از چیزها را واضح بگویند و 
اگر هم اینطور نیست بهتر است که مدیرعامل باشگاه انتخاب 
شود تا پرسپولیس آرامش لازم را به دست بیاورد. وی در پاسخ 
به این پرسش که آیا موافق تغییر سیستم بازی پرسپولیس 
است، گفت: من به عنوان یک مربی سبک بازی پرسپولیس را 
الگوبرداری می کنم، ولی شاید این تیم به خاطر داشته هایش رو 
به سیستم دیگری آورده و یحیی گل محمدی می خواهد یک 
سیستم جدید را آزمایش کند. در اینکه پرسپولیس سرحال 
نیست شکی وجود ندارد و این تیم مثل همیشه فوتبال بازی 
نمی کند، ولی همانطور که گفتم گل محمدی می خواهد یک 
سیستم جدید را تست کند و ما باید به کادرفنی پرسپولیس 
زمان بدهیم تا آنها بتوانند تفکرات شان را در تیم پیاده کنند.  

محسن بنگر: 

خنده دار است پرسپولیس مدیرعامل ندارد

منع قانونی صداوسیما و باشگاه هایی که درآمدزایی ندارند

ديدن پولی فـوتبــال برای مــردم؟
آرمان ملی: ماجرای حق پخش مسابقات 
ورزشی به خصوص فوتبال در سال های اخیر 
بدون نتیجه باقی مانده است و البته به نظر 
می رسد ارتباط نزدیکی با تبلیغات محیطی 

دارد! 
 از ابتدا تا کنون 

سال 1۳8۷ قراردادی سه ساله به ارزش 
نزدیک به ۳۰ میلیارد تومان بین فدراسیون 
فوتبال و صداوسیما منعقد شد تا تلویزیون 
به صورت اقساطی، پولی تحت عنوان حق پخش 
به فوتبال دهد. تلویزیون فصل اول 1۰، فصل 
دوم 11 و در فصل سوم هم 1۳میلیارد و 2۰۰ 
میلیون تومان پول پرداخت کرد. قراردادی که 
همان زمان هم منتقد داشت چرا که این مبلغ 
نسبت به درآمدهایی که رسانه ملی از فوتبال 
داشته، بیشتر بود. با تغییر در رسانه ملی و 
حضور مهدی تاج در فدراسیون حق پخش به 
صفر رسید و پس از آن خبری دیگر از پرداخت 
حق پخش نبود و تنها در حد مصاحبه های هالی 
فوتبال باقی ماند. مهدی تاج عصر یازدهم 
آبانماه سال 1۳9۳  با تایید خبر توافق با مدیران 
صداوسیما در مورد حق پخش فوتبال گفت: 
»بعداز چند نشست سرانجام مدیران فدراسیون 
فوتبال و صداوسیما به توافق رسیدند و قرار 
شد با افزایش ۳۰ درصدی رقم قرارداد سال 
گذشته، بازی های لیگ برتر چهاردهم فوتبال 
از این هفته مجددا پخش مستقیم شود. براین 
اساس و با توجه به اینکه رقم قبلی توافق 
طرفین 22 میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان بود، 
رقم جدید برای فوتبال به 29 میلیارد و 2۵۰ 

میلیون تومان افزایش پیدا کرده است.«   
 روسا چه گفتند؟

26 خردادماه سالجاری عسکری در پاسخ 
به سوالی مبنی براینکه با تعامل خوب شما 

با فوتبال امیدواری به وجود آمده که مشکل 
حق پخش را حل کنید،  آیا قدم خوبی 
برداشته شده و می توانید خبر خوبی بدهید، 
تصریح کرد: »قدم های خوبی برداشته شده 
و توضیحات را بعدها ارائه می دهیم.« دکتر 
جبلی روز هفتم مهرماه به عنوان رئیس جدید 
رسانه ملی منصوب شد. تغییرات در نشر اخبار 
مشهودترین و اولین نتیجه تغییر مدیریت 
در راس صداوسیما بود. وی تاکنون در مورد 

حق پخش صحبتی نداشته است. 
 اشتراک؟

»خبرآنلاین« طی یادداشتی در خصوص 
حل مشکل حق پخش نوشت: اگر صداوسیما 
نمی خواهد از جیب خود و درآمدهایش حق 
تیم های فوتبال را بدهد، می توان اقدام به 
راه اندازی اشتراک پخش و دریافت هزینه 
از طرفداران فوتبال کرد که در این بین هم 
صداوسیما صاحب درآمدی جدید می شود، هم 
تیم ها می توانند به درآمد خوبی از حق پخشی 
که حق واقعی شان است برسند و هواداران 
فوتبال هم در یک مسیر حرفه ای، حق دیدن 
بازی ها را می پردازند. اصلا نیازی به آمار 

سی وچهل میلیون نفری طرفداران تیم هایی 
مانند استقلال یا پرسپولیس نیست؛ اگر کف 
این رقم را در نظر گرفته و فرض بر این باشد که 
سرخابی ها هر کدام 1۰ میلیون هوادار داشته 
باشند، و هر هوادار برای دیدن بازی های تیمش 
در طول سال تنها رقمی  مانند 1۰۰ هزار تومان 
بپردازد، این رقم به مبلغی بالغ بر هزار میلیارد 
تومان می رسد که یک درآمد هنگفت برای 

تیم های فوتبال است! 
 نظر کارشناسی

امیررضا واعــظ آشتیانی در این خصوص 
اظهارداشت: پرداخــت حق پخش تلویزیونی 
به باشگاه های فوتبال چند نکته دارد. اول 
اینکه قانون صریحی برای پرداخت حق پخش 
تلویزیونی صداوسیما به باشگاه ها وجود ندارد. 
دوم اینکه اگر بر فرض صداوسیما حق پخش 
تلویزیونی را به باشگاه ها پرداخت کند باید از 
تبلیغات محیطی در فوتبال هم سهم ببرد. 
زیرا صداوسیما می گوید فوتبال از دریچه 
تلویزیون پخش می شود و باید سهمی از این 
تبلیغات هم برای صداوسیما در نظر گرفته 
شود. واعظ آشتیانی ادامه داد:  فرض بگیریم 

پرداخت حق پخش تلویزیونی قانونی است 
و صداوسیما نیز حاضر به پرداخت این حق 
پخش شده در آن صورت باید دید که آیا مردم 
حاضرند برای دیدن فوتبال پولی پرداخت 
کنند؟ صداوسیما حدود ۴۰ سال فوتبال، 
والیبال و بسکتبال و سایر رشته های ورزشی 
را به صورت رایگان پخش کرده است و آیا 
حالا مردم حاضرند در سبد خرید خود سهمی 
 برای دیدن فوتبال در نظر بگیرند و پولی به 
یک شبکه کابلی بدهند؟ زیرا در کشورهای 
خارجی شما برای دیدن مسابقات ورزشی باید 
ماهیانه پول بپردازند. آیا در کشورمان مردم 
چنین کاری را انجام خواهند داد. حاکمیت و 
صداوسیما با پخش مسابقات ورزشی به صورت 
رایگان به مردم یارانه می دهد. شبکه های »۳« 
و »شما« اکثر مسابقات ورزشی را به صورت 
زنده  و رایگان پخش می کنند. وی تصریح 
کرد: با پخش رایگان مسابقات ورزشی صدا 
و سیما این فرصت را برای فدراسیون ها ایجاد 
می کند که آنها بتوانند تبلیغات محیطی را به 
خدمت بگیرند. اگر صداوسیما مسابقات را 
رایگان پخش نکند در آن صورت فدراسیون 
فوتبال اولین فدراسیونی است که ورشکسته 
می شود زیرا دیگر خبری از تبلیغات محیطی 
نخواهد بود.  مدیرعامل اسبق استقلال با اشاره 
به تبلیغات محیطی عنوان کرد: اکنون که 
تبلیغات محیطی به باشگاه ها واگذار شده و 
استقلال و پرسپولیس این تبلیغات را در اختیار 
گرفته اند هم مساله  دیگری پیش می آید که 
حق تیم مهمان از این تبلیغات محیطی چقدر 
است؟ مگر اینکه باشگاه ها با هم تفاهم نامه ای 
امضا کنــند کــه مثلا حق تبلیغات محیطی 
به صورت میزبان و مهمانی مختص به تیم 

میزبان باشد. 

دلهره محرومیت در پس موفقیت های تیم ملی  فوتبال

افشاریان: در انتظار تدبیر مجلس هستیم

خــداداد افشــاریان، عضــو هیات رئیسه 
فدراسیون فــوتبال از خطر بزرگــی که فوتبال 
کشور را تهدید می کند خبر داد و از مجلس 

درخواست کمک و همراهی کرد.
 فدراسیون چه توقعی از دولت دارد؟

حرف ما این است که آقای رئیس جمهور مردمی 
که سفرهای سختی را هر هفته به جان می خرد 
و زحمت می کشد و برای ملت رنج سفر را به 
تن می خرد و ما هم معتقدیم انقلابی وارد شده 
از ایشان استدعا داریم اگر می خواهید در اوج 
باشیم و دل مردم هم شاد باشد یک کمک خوب 
به فدراسیون کنید تا بتوانیم در ادامه راه حمایت 
بهتری از تیم ملی  داشته باشیم، زیرا هیچگونه 
 AFC دسترسی به درآمدهای خود در فیفا و
نداریم و تنها منتظر مساعدت شما برای شادکردن 
دل مردم هستیم آقای رئیسی بدانند که بازیکنان 
و کادرفنی و مجموعه خانواده بزرگ فوتبال منتظر 

دستور انقلابی و صریح از سوی ایشان هستند.
 آنگــونه کــه معلــوم اســت یک 
اضطراب و نگرانی هــم در فدراسیون بابت 

ضرب الاجل فیفا دارید؟
از مجلس هم یک خواهش دوستانه و صمیمانه 
و از جنس ملت داریم، اشراف دارید که 8 اسفند 
سال گذشته که انتخابات فدراسیون فوتبال را 
داشتیم و فیفا آن را مربوط به یک موضوع خاص 
کرد موقعی که اساسنامه را بعد از چالش های 
فراوان اصلاح کردیم اساسنامه به فینال رسید 
مجمع فدراسیون فوتبال آن را مصوب کرد و در 
فیفا نیز اساسنامه مصوب شد و در نهایت برگشت 
اما آنها پرانتزی برای فدراسیون فوتبال باز کردند 

که این مصوبه هم از دولت و هم از مجلس شما 
باید رای و تاییدیه بگیرد. اساسنامه برای تاییدیه 
به دولت قبلی و وقت، رفت و آنها گفتند ربطی به 
ما ندارد و هر چیزی را مجمع مصوب کرده گویی 
ما مصوب کرده ایم بعد برای تاییدیه به مجلس 
شورای اسلامی رفت اما با وجود اینکه اساسنامه 
خیلی وقت پیش به مجلس رفته هنوز در خصوص 
آن اظهارنظر نکرده اند وضعیت خطرناک شده 
و تا دو ماه دیگر بیشتر وقت باقی نمانده و به هر 
صورت روزهای بسیار سختی برای فوتبال کشور 
در پیش داریم. حیف است که فوتبال ما اکنون در 
اوج باشد و داعیه دار حضور در جام جهانی باشیم 
اما خطر ما را تهدید کند. حیف است به خاطر بند 
یک اساسنامه فدراسیون فوتبال که نیاز به تاییدیه 
مجلس شورای اسلامی دارد فوتبال در اما و اگر 
محرومیت باشد. اکنون به انتظار تدبیر مجلس 
هستیم بی شک مجلس انقلابی اجازه نمی دهد 

کام مردم تلخ شود.
 حــرف دل فدراسیــون با دولت و 

مجلس چیست؟
خواهش ما از همه دولتمردان و مجلس این 
است که همراه تیم ملی  باشند همه یک حرف و 
یک صدا باشیم فدراسیون هم شاید اشتباهاتی 
دارد اما باید همه در کمک به فوتبال ملی حاضر 
باشند. متاسفانه اکنون چندان آرامش نداریم چرا 
که موضوع اساسنامه و تایید آن از سوی مجلس 
ضرب الاجل فیفا بوده که مثل شمشیر دوسر 
می ماند خدا نکند که روزهای بدی برای فوتبال 
کشور اتفاق بیفتد لذا وقتی اساسنامه در هاله ای از 

ابهام است، آرامش نداریم.

خـــبر

/ تطبیق ص11


